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Zápis ze 13. setkání pracovní skupiny Financování  
a Rovné příležitosti ve vzdělávání 

Místní akční plán II ORP Otrokovice,  
reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008582. 

 
 

Dne: 19. 4. 2021, on-line přes MS Teams 
Zúčastnění: viz prezenční listina z MS Teams 
Přílohy: Prezentace  
 
 
  
Pracovní skupinu vedla Ing. Brožová. V úvodu omluvila nepřítomnost Mgr. Šopíkové, MBA z důvodu OČR. 

 
Cílem setkání, na nějž byli pozvání všichni ředitelé škol a DDM v území ORP Otrokovice, bylo shrnutí 

dosavadních přínosů realizace projektů MAP a dodání relevantních informací pro rozhodnutí, zda pokračovat 
v realizaci těchto projektů. Hovořilo se o tom, že i když jsme urazili dlouhý kus cesty za naplněním naší vize, je 
ještě velký kus před námi. Za vším stojí spousta práce, které si vážíme a věříme, že je pro celé území přínosná. 

 
Náplň pracovní skupiny byla rozdělena do dvou částí. V té úvodní se hovořilo o dosavadních přínosech 

počínaje rokem 2014 a realizací projektu Zvyšování kvality základního vzdělávání na území ORP Otrokovice. Za 
tu dobu do školství v ORP Otrokovice přiteklo na 125 mil. Kč, na jejichž čerpání mělo MAP různou míru vlivu. 
Připomněli jsme si i konkrétní projekty a výstupy, abychom si uvědomili, co všechno se za tyto prostředky 
podařilo zrealizovat.  

 
 V druhé části si vzal slovo Mgr. Zdražil a nastínil možnosti MAPu III (rozpočet, termín realizace, 

povinné a nepovinné výstupy). Zdůraznil, že MAP III je vstupní branou do implementačního projektu MAP IV 
(kde se dá očekávat vyšší dotace na realizaci aktivit naplánovaných právě v rámci MAP III). 

 
Závěrečné část patřila Mgr. Kundratové, budoucí nové člence realizačního týmu MAP III za odcházející 

PaedDr. Zavřelovou.  Podpořila myšlenku vhodnosti pokračovat v realizaci projektů MAP, pohovořila o 
přínosech pro ředitele škol z hlediska strategického řízení a plánování, sdílení zkušeností. 

 
Padlo několik dotazů na možnosti dalšího MAPu. Účastníkům byla nabídnuta možnost, že pokud by 

ještě potřebovali další informace, jsme připraveni jim je poskytnout. Pokud nám nedají vědět své nesouhlasné 
stanovisko, počítáme s jejich zájmem. Ředitelé škol budou do konce května vyzváni k podpisu souhlasu se 
zapojením do projektu MAP III.  O výsledku (ne)realizace MAP III budou informování na červnovém řídícím 
výboru.  

 
Termín dalšího setkání pracovních skupin bude určen, je uvažováno až v dalším školním roce.  

Pokud to situace umožní, setkání proběhne prezenční formou.  

 
 

 
 
Dne: 19. 4. 2021 
 
Zapsaly: PaedDr. Jarmila Zavřelová & Ing. Vladimíra Brožová 
 


